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ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ Νο 165   
ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 
 

Στην Αθήνα, σήµερα την 2η Μαΐου 2017, ηµέρα της εβδοµάδας Τρίτη  και ώρα 16:00 
συνήλθαν σε Τακτική Συνεδρίαση τα µέλη του ∆ιοικητικού Συµβουλίου, περιόδου 
2017-2018, του ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ (ΣΕΦ), στην έδρα της 
Αστικής Εταιρείας επί της οδού Φειδίου 11 και Μπενάκη, 106 78 Αθήνα, κατόπιν της 
από 27 Απριλίου 2017  Πρόσκλησης του Προέδρου του ∆ιοικητικού Συµβουλίου κ. 
Καπέλλου Σωτήρη, προκειµένου να συζητήσουν και να λάβουν αποφάσεις στα θέµατα 
της Ηµερήσιας διάταξης: 
 

1. Ενηµέρωση επί των εξελίξεων για θέµατα της αγοράς 
2. Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε συναντήσεις 

από το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 
3. Εισερχόµενη αλληλογραφία – ενηµέρωση από ∆. Βαρβιτσιώτη 
4. Ταµειακή ενηµέρωση/Νοµιµοποίηση τραπεζών - εισήγηση Μ.Σούρσος 
5. Επικοινωνία µε τα µέλη και τα ΜΜΕ - εισήγηση Σ.Καπέλλος 

 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  

1. Ο Πρόεδρος  ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 
2. Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ    
3. Ο Γραµµατέας ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  
4. Ο Ταµίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ 
5. Μέλος   ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ  
6. Μέλος   ΤΙΤΟΠΟΥΛΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ 

ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
1. Μέλος    ΞΑΝΘΗΣ ΣΠΥΡΟΣ (Απών) 

 
Στο ∆Σ παρευρέθηκε ο Σύµβουλος ΣΕΦ Στέλιος Ψωµάς, και τα αρωγά µέλη κ. Χ. 
Φίλανδρος και κ. Α. Ζαχαρίου 
 
Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδοµένου ότι παρίστανται 6 εκ των 7 
µελών του ∆Σ κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης µε κατά σειρά συζήτηση των 
θεµάτων της Η∆. Ο Πρόεδρος ζήτησε από τα Μέλη του Σώµατος, να καταθέσουν αν 
έχουν κάποιο θέµα για συζήτηση εκτός Η∆. Μη υπάρχοντος τέτοιου θέµατος άρχισε η 
συζήτηση των θεµάτων της τακτικής Η∆. 
 
Θέµα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούµενης συνεδρίασης 
 
Ο Γραµµατέας παρέδωσε το Πρακτικό της συνεδρίασης στα µέλη, το οποίο είχε ήδη 
σταλεί µε ηλεκτρονικό ταχυδροµείο, για έλεγχο και υπογραφή τους. 
Το ∆ιοικητικό Συµβούλιο αποφασίζει οµόφωνα, και εγκρίνει το πρακτικό της 
προηγούµενης συνεδρίασης ως υποβλήθηκε. 
Όλα τα µέλη αφού ανέγνωσαν τα πρακτικά υπέγραψαν εγκρίνοντας το πρακτικό χωρίς 
παρατηρήσεις. 
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Θέµα 2: Ενηµέρωση από τον Σύµβουλο κ Ψωµά επί των εξελίξεων για θέµατα της 
αγοράς. 
 
Ο κ. Στέλιος Ψωµάς ενηµέρωσε τα µέλη για τις τελευταίες εξελίξεις σε ότι αφορά στα 
εξής θέµατα: 

1. Net metering: Έχει υπογραφεί η υπουργική απόφαση για το εικονικό net-
metering και αναµένεται η έκδοση ΦΕΚ. Η σχετική απόφαση έχει σταλεί σε όλα 
τα µέλη για ενηµέρωσή τους. 

2. Εντός των προσεχών εβδοµάδων θα δοθεί για διαβούλευση νοµοσχέδιο για τις 
“Ενεργειακές Κοινότητες” που θα διευρύνει το δικαίωµα της αυτοπαραγωγής 
και σε οµάδες αυτοπαραγωγών. Το νοµοσχέδιο αυτό θα προβλέπει σηµαντικές 
φοροαπαλλαγές και απαλλαγή από διάφορα τέλη που σήµερα βαρύνουν την 
ηλεκτροπαραγωγή. Επιπλέον κάνει δεκτό ένα αίτηµα µας, ώστε για την 
περίπτωση αυτοπαραγωγού που είναι Ενεργειακή Κοινότητα (ΕΚΟΙΝ), ο 
συµψηφισµός της παραγόµενης ηλεκτρικής ενέργειας από σταθµό Α.Π.Ε. της 
ΕΚΟΙΝ να γίνεται µε τη συνολική καταναλισκόµενη ηλεκτρική ενέργεια σε 
εγκαταστάσεις µελών της ΕΚΟΙΝ. 

3. Σε ότι αφορά στο νέο καθεστώς ενίσχυσης, υπάρχουν ακόµη διαφωνίες µεταξύ 
ΥΠΕΝ και ΡΑΕ και δεν έχει σταλεί στην Κοµισιόν, σχετικό κείµενο προς 
έγκριση. Αυτό σηµαίνει πως ο χρόνος υλοποίησης της νέας διαγωνιστικής 
διαδικασίας θα είναι το νωρίτερο τον Νοέµβριο του 2017. 

4. Εκτός απροόπτου, τον Ιούνιο θα βγει η προκήρυξη για επιδοτήσεις στα αγροτικά 
αυτοπαραγωγής. Το ποσοστό επιδότησης θα διαφέρει ανά Περιφέρεια και θα 
κυµαίνεται πιθανότατα από 40%-75%. Θα υπάρχει όριο στα 20 kWp. 

5. Πρόγραµµα PV Financing (ο ΣΕΦ συµµετέχει σε ένα µικρό τµήµα που αφορά 
στην επικαιροποίηση της σχετικής βάσης δεδοµένων για το θεσµικό πλαίσιο): 
ολοκληρώθηκε και η δεύτερη φάση των υποχρεώσεων του ΣΕΦ και το προσεχές 
διάστηµα θα υπάρξει εκταµίευση του συµφωνηµένου ποσού προς τον ΣΕΦ για 
τις υπηρεσίες του. 

6. Πρόγραµµα GSSkills (εκπαίδευση προσωπικού εταιριών ΑΠΕ): Στις 6/4/2017 
διοργανώθηκε workshop στα γραφεία του ΣΕΦ µε τη συµµετοχή εκπροσώπων 
εταιριών µελών του ΣΕΦ για την αποτύπωση των αναγκών επιµόρφωσης στο 
πλαίσιο του προγράµµατος. Το workshop αποτελεί συνέχεια παλαιότερης 
ευρείας συζήτησης που είχε γίνει στο ∆Σ του Συνδέσµου για το ίδιο θέµα. 

Τα µέλη του ∆Σ αλλά και τα παραβρισκόµενα µέλη έκαναν διευκρινιστικές ερωτήσεις 
στο κ Ψωµά και έλαβαν τις απαντήσεις από αυτόν. 
 
Θέµα 3: Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε 
συναντήσεις από το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 
 

-  Συµµετοχή του ΣΕΦ στην ηµερίδα «NET METERING - Αυτοπαραγωγή 
Ενέργειας από Φωτοβολταϊκά και Εξοικονόµηση» που πραγµατοποιήθηκε το Σάββατο 
8 Απριλίου, στο πλαίσιο της 9ης Building Green Expo - Building Sustainable 
Environment, στο Metropolitan Expo σε συνδιοργάνωση µε την έκθεση DOMOTEC. 
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- Συµµετοχή του ΣΕΦ στην ηµερίδα µε θέµα: ΕΝΕΡΓΕΙΑ: Επενδύσεις, 
απασχόληση και εξαγωγές η οποία πραγµατοποιήθηκε στο ΕΒΕΑ στις 26.4.2017 
 
Θέµα 4: Ενηµέρωση του Γραµµατέα για τα θέµατα αλληλογραφίας προς το ∆Σ 
 
Ο Γραµµατέας ανέφερε ότι κατά το διάστηµα που πέρασε από την προηγούµενη 
συνεδρίαση δεν υπάρχει κάποιο ιδιαίτερο θέµα για συζήτηση στο ∆Σ από την 
αλληλογραφία που έχει ληφθεί. Για όσα θέµατα λαµβάνονται από το ηλεκτρονικό 
ταχυδροµείο και θεωρούνται ότι ενδιαφέρουν τα µέλη του ∆Σ προωθούνται στις 
ηλεκτρονικές διευθύνσεις τους. 
 
Θέµα 5: Ταµειακή Ενηµέρωση – Νοµιµοποίηση τραπεζών - εισήγηση από κ 
Μανώλη Σούρσο Ταµία ΣΕΦ 
 

(α.) Προχωρούν οι γραφειοκρατικές διαδικασίες για τη νοµιµοποίηση του 
Συνδέσµου προς τις Τράπεζες µετά την ανάδειξη νέου ∆Σ. Η διαδικασία εκτιµάται ότι 
θα ολοκληρωθεί εντός του Μαΐου. 

(β.) Το ταµείο του ΣΕΦ είναι 
• Καταθέσεις στην Alpha Bank σήµερα 2.05.2017 ποσό 33.723,68 €.  
• Καταθέσεις στην Πειραιώς σήµερα 2.05.2017 ποσό 62.292,88 €.  
• Καταθέσεις στην Εθνική σήµερα 2.05.2017 ποσό 1.000 €.  
• Μικρό ταµείο 631,44 €. 

 
Ήτοι, σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 96.648,00 €.  

 
Θέµα 6: Επικοινωνία µε τα µέλη και τα ΜΜΕ - εισήγηση Σ. Καπέλλος 
 
Ο Πρόεδρος ανέφερε στο Σώµα ότι λόγω των αλλαγών που προέκυψαν στα µέλη του 
∆Σ µετά τις τελευταίες εκλογές καλό είναι να υπενθυµιστεί ο τρόπος της επικοινωνίας 
µε τα µέλη για τα διάφορά θέµατα και αποφάσεις του ∆ιοικητικού Συµβουλίου και του 
ΣΕΦ γενικότερα. Πρότεινε να συνεχιστεί όπως µέχρι και σήµερα η διαχείριση του 
ηλεκτρονικού ταχυδροµείου και η αποστολή οποιασδήποτε επικοινωνίας και 
αλληλογραφίας µέσω του email του ΣΕΦ info@helapco.gr προς τα µέλη από ένα άτοµο 
και δη όπως γινόταν µέχρι τώρα από τον κ.Σ.Ψωµά. Ο κ.Ψωµάς για θέµατα που έχουν 
να κάνουν µε τη στρατηγική και πολιτική του ΣΕΦ θα κάνει αυτήν την επικοινωνίας 
κατόπιν σχετικής συµφωνίας του ∆Σ. 
Ο Γραµµατέας είπε ότι αυτό αποτελεί υποχρέωση της Γραµµατείας του ΣΕΦ και επειδή 
τώρα δεν υπάρχει υπάλληλος για αυτή την εργασία θεωρεί ότι το διαχειριστικό θέµα της 
αποστολής των e-mails στα µέλη µπορεί να το κάνει ο κ Ψωµάς, ο οποίος θα µπορούσε 
να έχει αυτή την υποχρέωση, σύµφωνα βεβαίως µε τις οδηγίες του Προέδρου και του 
Γραµµατέα όπως προβλέπει το καταστατικό. Σε ότι αφορά τα θέµατα αλληλογραφίας 
και λοιπών θεµάτων δραστηριότητας του ΣΕΦ αυτές αποτελούν καταστατική 
υποχρέωση του γραµµατέα του ∆Σ ο οποίος εποπτεύει τη διοικητική λειτουργία. Σε ότι 
αφορά την «..συµπαράσταση στον Πρόεδρο του ∆.Σ. στα διαβήµατα και παραστάσεις 
στις Αρχές για θέµατα που ανάγονται στους σκοπούς και στις επιδιώξεις του ΣΕΦ» ο 
Γραµµατέας δήλωσε ότι επιθυµεί να συµβάλει στο πλαίσιο αυτών των επισκέψεων και 
διαβηµάτων και να ενηµερώνεται επί του προγραµµατισµού τους για να συµµετέχει σε 
αυτά. 
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Μετά από διαλογική συζήτηση το ∆Σ οµόφωνα αποφασίζει: 
1. Η αποστολή της ενηµέρωσης στα µέλη του ΣΕΦ µέσα από το info@helapco.gr 

για γενικότερα θέµατα ενηµέρωσης πχ νοµοθεσία, ενηµέρωση δηµοσιότητας ή 
πληροφοριών της αγοράς µε σχετικές παραποµπές κτλ, θα πραγµατοποιείται από 
την υπηρεσιακή δοµή του ΣΕΦ και εν προκειµένω από τον Σύµβουλο κ Στέλιο 
Ψωµά. 

2. Για τα υπόλοιπα θέµατα αποφάσεων ∆Σ, θεµάτων στρατηγικής και πολιτικής και 
για οποιοδήποτε θέµα υπηρεσιακής αλληλογραφίας έχει λάβει απόφαση το ∆Σ, 
την αποστολή µέσα από το info@helapco.gr προς τα µέλη ΣΕΦ θα αποστέλλει ο 
Σύµβουλος κ Στέλιος Ψωµάς, σε εφαρµογή των αποφάσεων  του ∆.Σ και του 
καταστατικού.  

3. Για την αλληλογραφία του ΣΕΦ, τα διαβιβαστικά έγγραφα και γενικά τις 
επίσηµες επικοινωνίες µε αρµόδιες αρχές, ΜΜΕ κ.λ.π., η αποστολή µέσα από το 
info@helapco.gr θα πραγµατοποιείται από την υπηρεσιακή δοµή του ΣΕΦ και εν 
προκειµένω από τον Σύµβουλο κ Στέλιο Ψωµά, µετά από τις υπογραφές του 
Γραµµατέα και Προέδρου, όπως προβλέπεται από το καταστατικό. 
 

Θέµα 7: Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
 
Η επόµενη συνεδρίαση του ∆.Σ. θα πραγµατοποιηθεί την Τρίτη 13 Ιουνίου 2017 και 
ώρα 16.00, στα Γραφεία ΣΕΦ, Φειδίου 11 και Μπενάκη, 106 78 Αθήνα 
 
 
Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν 
Πρακτικό. 
 

Αθήνα, 2.5.2017 
 

Ο Πρόεδρος  ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

 

Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ  

 

Ο Γραµµατέας  ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ   

 

Ο Ταµίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ 

 

Μέλος   ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛ. 

 

Μέλος   ΤΙΤΟΠΟΥΛΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ 

 
 
 


